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Notulen Ledenvergadering Groningen Atletiek 28 juni 2022 

Aanwezig: zie aanwezigheidslijst 

Afwezig met kennisgeving: Piet Rabbeljee, Juul Baller, Petra Brinker, John Brinker, Nico Wennekes, 
Bert Muller en Bert Eillert. 

 

1. Opening 

Om 20.35 opent secretaris Lucas Leliveld de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Bestuurslid Alex Jager neemt de verslaglegging voor zijn rekening. 

2. Huldiging damesteam 

Het damesteam van Groningen Atletiek is op 21 mei Nederlands Kampioen geworden. Een 
fantastische prestatie. Het damesteam is aanwezig en het bestuur feliciteert hen van harte. Zij 
krijgen een roos en een cheque.  

3. Vaststellen agenda 

Toevoeging op de agenda: Renovatie van de baan, op verzoek van Daan van der Schilt. 

De renovatie staat gepland in 2027. Echter de toplaag laat nu los en in oktober 2021 is de baan 
afgekeurd. Op 12 juli gaat de gemeente de gaten dichten en kan het weer een jaar mee. De 
gemeente ziet ook dat het zo niet door kan. En wil de renovatie van de baan mogelijk naar 2024 
verschuiven. Daan verzoekt het bestuur snel in actie te komen. 

Een werkgroep is bezig met een meerjarenbeleidsplan op vele onderdelen, ook de accommodatie. Zij 
ronden dit op 12 juli af.  

Het bestuur neemt deze week contact op met de gemeente om een planning op te stellen om in 
2024 de renovatie te kunnen doorvoeren.  Ook van belang om heldere en duidelijke 
communicatielijnen vast te stellen: wie communiceert met wie waarover. 

4. Ingekomen stukken en mededelingen  

Geen 

5. Notulen ALV 3 maart 2022 

Goedgekeurd met dank aan de notulist. 

6. Dankwoord oud-bestuursleden 

In de najaarsvergadering in februari 2022 hebben Bauke Seldentuis, Aron Hemel, Koos Meijering en 
Yda van der Schilt afscheid genomen als bestuurslid. Het was een TEAMS-bijeenkomst, daarom nu 
nogmaals een dankwoord aan hen een de overhandiging van een fles wijn. 

Lucas spreekt nogmaals grote dank uit aan de inzet van deze oud-bestuursleden. Hulde! 

7. Jaarverslagen commissies en bestuur 

Geen toelichting noch vragen. Ze worden goedgekeurd met dank aan de commissies en het bestuur. 
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Hendrike Schut voegt namens de Raad van Advies toe dat het goed is nu vooruit te kijken, een 
duidelijke visie vast te stellen en daaraan vast te houden. 

8. Jaarrekening 2021 

De jaarrekening wordt toegelicht. Door onder andere subsidie i.v.m. Corona hebben we in 2021 een 
goed positief resultaat geboekt, dat aan de Reserves is toegevoegd.  Het vermogen van de vereniging 
is meer dan goed.  

9. Contributiebeleid 

Ondanks het positieve resultaat zijn we alert op een aantal ontwikkelingen, die door het bestuur 
nauw gevolgd worden. Het ledenaantal loopt gestaag terug, de kosten stijgen door de inflatie en de 
subsidies zijn niet meer zo voorhanden als de afgelopen jaren. Om een positieve exploitatie voor 
2023 te realiseren sluit het bestuur op voorhand een contributieverhoging, die al jarenlang niet heeft 
plaatsgevonden, niet uit. Tijdens de najaarsvergadering waar de begroting 2023 wordt 
gepresenteerd, meer over een mogelijke contributieverhoging. 

10. Verslag kascommissie 

De kascommissie bestaande uit Juul Baller en John Gerritsen verklaart dat de kas goed wordt 
bijgehouden en spreekt haar waardering uit. Twee adviezen voor het bestuur: 

- Werk met ingang van 1 januari 2022 met het nieuwe administratiesysteem en niet meer met 
Davilex. En zorg voor voldoende ondersteuning voor hen die ermee moeten werken, b.v. 
opleiding aanbieden. 

- Het vermogen is weer toegenomen. Zorg voor een meerjarenvisie op het vermogen.  
Reserveer en investeer duurzaam. B.v. in de baan, de accommodatie, energie en materialen. 

Het bestuur neemt de adviezen ter harte. 

11. Benoemen kascommissie 

Juul Baller en John Gerritsen zijn herkiesbaar en vormen ook voor 2022 de kascommissie. Hartelijk 
dank! Er is geen reservekascommissielid benoemd. 

12. Goedkeuring jaarrekening 2021 

De jaarrekening wordt akkoord bevonden. 

13. Decharge financieel beleid 

De vergadering dechargeert de penningmeester voor het gevoerde beleid. 

14. Decharge bestuursbeleid 

De vergadering dechargeert het bestuur voor het gevoerde beleid. 

15. Rooster van aftreden en benoemingen 

Lucas Leliveld is aftredend en herkiesbaar. De vergadering stemt in met zijn herverkiezing. 

De vergadering stemt in met de benoeming van Mathijs de Vroome als bestuurslid van Groningen 
Atletiek. 
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Het bestuur verdeelt in goed onderling overleg de functies binnen het bestuur. Groningen Atletiek 
heeft vanaf nu een nieuwe voorzitter: Mathijs de Vroome. Hij neemt het voorzitterschap van de LV 
ook per direct over van Lucas Leliveld. 

 

16. Trainerscoördinatoren 

Het bestuur is in afrondend gesprek met twee trainerscoördinatoren en vraagt de vergadering om 
vooruitlopend op het daadwerkelijk ondertekenen van de arbeidscontracten om een akkoord.  

Vragen en opmerkingen vanuit de vergadering: 

De vorige trainerscoördinator was meer met de ‘baan’ bezig dan met de ‘weg’.  Graag meer aandacht 
voor de weg. 

De trainerscoördinator nam ook taken weg bij vrijwilligers, wat niet altijd duidelijk was. Een heldere 
taakomschrijving en afstemming tussen personen is belangrijk. 

Voor welke termijn wordt de overeenkomst aangegaan? Eerst voor de periode tot 31 december 
2022. Daarna jaarlijks te verlengen per kalenderjaar met goedkeuring van de ALV 
(najaarsvergadering, goedkeuren begroting komend jaar). 

De vergadering stemt in onder voorwaarde dat het past binnen de gestelde financiële kaders en 
begroting 2022. 

17. Rondvraag 

Daan van der Schilt: hoe staat het met het vrijwilligersbeleid? Het is steeds moeilijker om vrijwilligers 
te krijgen.  Voorstel om leden te verplichten om deel te nemen aan activiteiten van de vereniging. 
Bestuur: Inderdaad een belangrijk item. Consequentie is wel dat daartegenover ook een sanctie moet 
staan. Het is onderdeel van het meerjarenbeleidsplan. 

Jan Koreman: Hoe staat het met de indooraccommodatie. Bauke: dat staat op nul nu. 

Matthijs Stuifzand: Hoe gaan we om met het delen van contactgegevens? Als de ledenlijst door AVG 
niet gedeeld mag worden, hoe kunnen trainers ouders informeren bij calamiteiten of checken of 
iemand wel lid is. Koos: met ‘Club-assistent’ krijgen trainers toegang tot de voor hen nodige 
gegevens. Planning is dat na de zomervakantie die operationeel is. 

18. Sluiting 

Mathijs de Vroome sluit de vergadering om 22.10 uur 

 


